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Abstract (en)
The machine (1) has a carousel (2) for conveying containers (5). A labeling assembly (3) is detachably positioned at a periphery (P) of the carousel
above an underframe (4), which is positioned at the carousel. A linear displacement unit (6) is arranged between the labeling assembly and the
underframe. The labeling assembly is displaceable relative to the underframe from a working position into a resting position by the displacement
unit so that a protection device attached at the machine is retracted between a conveying region (F) of the carousel and the labeling assembly. An
independent claim is also included for a method for providing a labeling machine.

Abstract (de)
Etikettiermaschine (1) für Gefäße (5), mit einem Karussell (2) zur Förderung der Gefäße (5) und mit wenigstens einem Etikettieraggregat (3), das
über ein Untergestell (4) lösbar an der Peripherie (P) des Karussells (2) positionierbar ist, wobei zwischen dem Etikettieraggregat (3) und dem
Untergestell (4) eine Linearverstellung (6) angeordnet ist, dadurch gekennzeichnet, dass das Etikettieraggregat (3) mit Hilfe der Linearverstellung
(6) gegenüber dem am Karussell (2) positionierten Untergestell (4) aus einer Arbeitsposition (A) in eine Ruheposition (R) so weit verstellbar
ist, dass zwischen einem Förderbereich (F) des Karussells (2) und dem Etikettieraggregat (3) eine an der Etikettiermaschine (1) angebrachte
Schutzeinrichtung (7) eingefahren werden kann.
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